
PROTOKÓŁ Nr L/09 
z przebiegu L sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 11 września 2009 roku 
______________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 16
00

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych, (przy czym jeden mandat wygasł wskutek zrzeczenia 

się mandatu). 

W sesji wzięło udział 14 radnych.  

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że do porządku sesji, który 

otrzymali radni wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktu 6h z projektem uchwały w 

sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 1/30 w osiedlu Stawy. Jednocześnie wyjaśnił, 

że projekt tej uchwały był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. Następnie 

przedstawił porządek obrad L sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta Dęblin za I półrocze 2009 r.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) planowanej reorganizacji 6 Szpitala Wojskowego w Dęblinie;  

b) zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 

c) zatwierdzenia warunków porozumienia dotyczącego odpłatnego przekazania Miastu Dęblin 

przepompowni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą mienie PKP S.A.; 

d) zaliczenia dróg znajdujących się w Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko i na terenie osiedla 

Młynki do kategorii dróg gminnych; 

e) zwrotu wydatków przeznaczonych na dożywianie uczniów w szkołach, zapewnienie 

posiłku i żywności osobom ich pozbawionych; 

f) wyrażenia zgody na umieszczenie insygnia Miasta Dęblin na kartach pocztowych 

opracowanych przez Miasto Dęblin wspólnie z Towarzystwem Przyjaciół Dęblina; 

g) wygaśnięcia mandatu radnego; 

h) sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 1/30 w osiedlu Stawy. 

7. Informacja o zaawansowanych inwestycjach w mieście ujętych w budżecie miasta na 2009 r. 

8. Informacja o realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska na terenie Miasta Dęblin w 2009 r. 

9. Wolne wnioski. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokołów XLVII, XLVIII i XLXIX sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że w okresie między sesjami 

uczestniczył: 

• 13 sierpnia - w obchodach Dnia Wojska Polskiego w uroczystej zbiórce stanu osobowego w 1 

Batalionie Drogowo - Mostowym im. generała Romualda Traugutta w Twierdzy Dęblin; 

• 17 sierpnia - w okolicznościowym spotkaniu w Komendzie 4. Skrzydła Lotniczego z gen. 

bryg.pil. Tomaszem Drewniakiem, który w dniu 15 sierpnia otrzymał awans na stopień 
generała brygady; 

• 19 sierpnia - w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Rykach z projektantem ciągu drogi 

powiatowej przebiegającej w ciągu ulic Lipowa - Konopnicka w Dęblinie; spotkanie dotyczyło 

rozwiązania problemu z usytuowaniem dwóch rond na skrzyżowaniach z ulicą Lipowa - 1 

Maja i Stawska - Lipowa i Jagiellońska; 

• 21 sierpnia - w spotkaniu podsumowującym kontrolę gospodarki finansowej gminy 

inspektorów Regionalnej Izby Obrachunkowej; po zapoznaniu się z opinią kontrolerów 

Przewodniczący złożył podziękowania Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miasta za 

rzetelną pracę, właściwie bez uwag ze strony RIO; 

• 23 sierpnia - w gminno-powiatowych dożynkach w gminie Nowodwór wspólnie z Zastępcą 
Burmistrza Grażyną Maziarek; 

• 25 sierpnia - w spotkaniu z Wiceministrem Obrony Narodowej Zenonem Kosiniak-Kamyszą 
zorganizowanym przez Burmistrza Miasta; celem spotkania była trudna sytuacja w sferze 

produkcji w wojskowych zakładach zlokalizowanych na terenie miasta.  

• 27 sierpnia - Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak uczestniczył w uroczystej 

zbiórce stanu osobowego garnizonu Lotnisko na Placu Orląt z okazji Święta Lotnictwa; 

• 1 września - w obchodach 70 rocznicy wybuchu II wojny światowej; uroczystości odbyły się 
na cmentarzu komunalnym w trakcie których odbyło się odsłonięcie płyty upamiętniającą 
pułkownika pilota Hryniewicza oraz obelisk upamiętniający Sybiraków; Przewodniczący w 

imieniu Rady Miasta i swoim złożył podziękowania organizatorom uroczystości; 

• 2 września - odbył się Konwent Rady Miasta ustalający porządek dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pismo, które wpłynęło do Biura Rady Miasta z Fundacji 

"Trzeźwy umysł - Stowarzyszenie producentów i dziennikarzy radiowych" informujące o efektach 

kampanii "Zachowaj trzeźwy umysł". W obecnym roku kampania była podzielona na dwa etapy. 

W pierwszym (konkursy indywidualne) wśród nagrodzonych byli przedstawiciele naszej gminy: 

Natalia Żaczek, Patrycja Ochal, Andżelika Bondel, Katarzyna Pasińska. Od września będzie trwał 

drugi etap kampanii, w którym będą mogły wykazać się klasy i zespoły świetlicowe. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym projekty uchwał i 

informacja o wykonaniu budżetu za I półrocze oraz o zawansowaniu inwestycji, a ponadto: 

• Od 1 czerwca do 6 lipca trwała kontrola kompleksowa gospodarki finansowej gminy przez 

inspektorów Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie; w dniu 21 sierpnia odbyło się 
podsumowanie kontroli, w którym uczestniczyli także Przewodniczący Rady Miasta i 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; podpisany został protokół z kontroli i czekamy na 

zalecenia pokontrolne. 

• W miesiącu lipcu odbyła się kontrola Urzędu Skarbowego w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej; nieprawidłowości nie stwierdzono. Odbyła się także kontrola 
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Ośrodka Pomocy Społecznej przez Lubelski Urząd Wojewódzki; większych nieprawidłowości 

nie stwierdzono. 

• 3 lipca – ogłoszony został przetarg na budowę boisk w ramach programu „Moje boisko – Orlik 

2012. Przetarg odbył się 24 lipca. Wpłynęło 5 ofert: firma KASZUB Kiełpino – 919.880 zł; 

Panorama II Gdynia – 971.139,96 zł; Firma Ogrodnicza Leśniewscy Architektura Ogrodowa 

Chełm – 1.067.000 zł; POLCOURT Warszawa – 1.261.488,25 zł; KOMBUD Radom + 

PKPUH Iłża – 1.086.280,94 zł. Wybrana została oferta firmy KASZUB; podpisana została 

umowa; 10 sierpnia plac budowy został przekazany wykonawcy i prace budowlane trwają. W 

najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na adaptację budynku socjalnego. 

• 10 lipca – uczestniczył w promocji absolwentów Szkoły Podoficerskiej Sił Powietrznych. 

• 15 lipca - brał udział w Święcie Policji w Komendzie Powiatowej w Rykach. 

• 21 lipca – ogłoszony został przetarg na udzielenie kredytu w wysokości 3.500.000 zł. Przetarg 

odbył się w dniu 2 września. Wpłynęły 4 oferty: BGK Oddział Lublin – 970.884,88 zł; Bank 

Spółdzielczy Ryki – 948.605,07 zł; PKO BP SA Oddział Lublin – 1.031.983,15 i BOŚ SA 

Oddział Lublin – 1.111.044,76 zł. Wybrana została oferta BS Ryki. 

• 23 lipca – odbył wizytę w Zarządzie PGE Dystrybucja w sprawie realizacji zadań na terenie 

miasta Dęblin. Zapadła już decyzja o wymianie zasilania energetycznego na os. Wiślana-

Żwica. Zadanie to zostało skierowane do przetargu. 

• 31 lipca – nastąpiło otwarcie i rozpoczęcie działalności placówki pocztowej na os. Lotnisko, w 

obiekcie sklepu Biedronka. 

• 1 – 14 sierpnia – urlop wypoczynkowy. 

• 14 sierpnia - brał udział w obchodach Święta Wojska Polskiego w 4 Skrzydle Lotnictwa 

Szkolnego. 

• Z dniem 15 sierpnia br. D-ca 4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego płk Tomasz Drewniak otrzymał 

awans na stopień generała brygady. W dniu 17 sierpnia z tej okazji uczestniczył w 

okolicznościowym spotkaniu. 

• 17 sierpnia – podpisał zarządzenie w sprawie powołania Pani Renaty Poreda na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 6 na okres 5 lat. Kandydatura Pani Poredy została 

wyłoniona w drodze konkursu. 

• 23 sierpnia – odbył się VII Bieg Osób Niepełnosprawnych organizowany przez DISON; w tym 

samym dniu odbyły się dożynki powiatowe, w których uczestniczyła Zastępca Burmistrza - 

Pani Grażyna Maziarek.  

• 25 sierpnia – odbyła się wizyta w Dęblinie Wiceministra Obrony Narodowej Zenona 

Kosiniaka-Kamysza. Wizyta obejmowała spotkanie w Urzędzie Miasta z samorządowcami, 

przedstawicielami dęblińskich jednostek wojskowych i zakładów pracy. Minister odwiedził  

również Wojskowe Zakłady Inżynieryjne, Wojskowe Zakłady Lotnicze oraz Wyższą Szkołę 
Oficerską Sił Powietrznych i 4 Skrzydło Lotnictwa Szkolnego. W spotkaniach uczestniczyła  

Pani Genowefa Tokarska – Wojewoda Lubelski oraz Marek Flasiński – członek Zarządu 

Województwa Lubelskiego. 

• 26 sierpnia – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej; główny temat to przyjęcie nowego Statutu SPZOZ. 

• 27 sierpnia – ogłoszony został przetarg na wykonanie wodociągu w ul. Nadrzecznej; termin 

przetargu wyznaczony jest na 21 września; wymagany termin zakończenia zadania – 15 

listopad.  

• 27 sierpnia – uczestniczył w obchodach Święta Lotnictwa. 

• 30 sierpnia – brał udział w dożynkach gminnych w Pawłowicach gm. Stężyca oraz na festynie 

na os. Żdżary. 

• 1 września – brał udział w rozpoczęciu roku szkolnego w miejskich placówkach oświatowych. 
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• 1 września – uczestniczył w uroczystych obchodach 70 lecia wybuchu II wojny światowej; 

Burmistrz podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji święta, przede 

wszystkim księżom z dęblińskich parafii, dowództwu 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego, 

Komendantowi WSOSP i Dowódcy 1 Batalionu Drogowo-Mostowego.  

• 6 września – uroczyste obchody dorocznego Święta 15 pp Wilków AK. 

• 7 września – ogłoszony został drugi przetarg na sprzedaż działki nr 957/25 o pow. 1797 m
2
 

przy ul. Składowej i Spacerowej. Termin przetargu wyznaczony jest na 15 października. Cena 

wywoławcza – 100.000 zł netto. Wadium w wysokości 10.000 zł należy wpłacić do 12 

października. 

• Odbyło się kilka spotkań w sprawie modernizacji ulicy Lipowej i Konopnickiej ramach RPO 

(m. in. 19.08; 2.09; 10.09). Spotkania dotyczyły przede wszystkim zakresu robót. Okazało się, 
że w pasie dróg powiatowych nie mieszczą się ronda pełnowymiarowe; w związku z tym 

ustalono, że przy skrzyżowaniu Lipowa – 1 Maja powstanie tylko mini rondo; natomiast w 

przypadku skrzyżowania ul. Stawskiej z ul. Lipową i Jagiellońską pozyskane zostaną grunty od 

Wspólnoty Gruntowej Mierzwiączka. Wspólnota wyraziła zgodę na nieodpłatne przekazanie 

gruntów. Prawdopodobnie koszt inwestycji, a więc i nasz udział będzie większy niż pierwotnie 

planowano, ponieważ kosztorys jest większy. Ostateczne koszty będą oczywiście znane po 

przetargu. 

• Rozpoczęła się modernizacja drogi krajowej Nr 48. W związku z tym odbyło się kilka narad 

roboczych z udziałem wykonawcy, projektanta, inspektora nadzoru, przedstawicieli GDDKiA. 

Dotyczyły one przede wszystkim harmonogramu realizacji robót, kolorystyki kostki oraz 

różnych wniosków mieszkańców dotyczących głównie wykonania dodatkowych wjazdów do 

nieruchomości. Nie wszystkie wnioski dotyczące zjazdów zostały uwzględnione - szczególnie 

w rejonie skrzyżowań. Nie do końca GDDKiA uwzględniła nasz wniosek dotyczący 

kolorystyki kostki. Nie zgodzili się na grafitową ścieżkę rowerową – ma być czerwona. 

Problem był na ul. Kockiej za ul. Skotnickiego, gdzie chodnik był podwyższony i mieszkańcy 

mieliby utrudniony wjazd. Roboty zostały wstrzymane, projektant dokonuje weryfikacji 

dokumentacji. Podobnie jest z brakiem opaski na części ul. Warszawskiej po stronie parzystej. 

Niestety, mimo wcześniejszych uzgodnień i naszego wystąpienia, nie otrzymaliśmy 

materiałów rozbiórkowych (kostka i destrukt) - ale nawet gdyby sytuacja się zmieniła i miasto 

otrzymałoby materiał rozbiórkowy, nie będzie go sprzedawać. Równolegle z robotami 

drogowymi prowadzonymi przez PRD Puławy na zlecenie miasta zostały zrealizowane roboty 

w zakresie wymiany oświetlenia ulicznego przez firmę ELTEL Poznań oraz wymiana 

wodociągu przez firmę MARK z Białegostoku. Roboty te zostały wykonane zgodnie z 

ustalonym wspólnie harmonogramem. Dodatkowo w czasie robót zaszła konieczność wymiany 

prze miasto kilku odcinków kanalizacji deszczowej – koszt ok. 25 tys. zł. Został również 
zlecony z bieżącego utrzymania zakup 2 nowych wiat przystankowych na ul. Niepodległości, 

zakup 3 słupów ogłoszeniowych oraz zakup nowych tablic z nazwami ulic na 

modernizowanym odcinku drogi Nr 48. 

• Sfinalizowana została sprzedaż mieszkań w budynkach Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

przy ul. Staszica.  

• Zgodnie z harmonogramem przebiegają prace przy zadaniu "Przebudowa ul. Urbanowicza i 

Trapezowej". Zakończone zostały prace na os. Trapez. Wykonana została podbudowa na 

łączniku do ul. Krasickiego oraz brakujące okrawężnikowanie ul. Urbanowicza. Trwa budowa 

chodnika w ul. Krasickiego. Pozostało położenie asfaltu. 

• Rozpoczęły się prace przy modernizacji chodnika w ul. Grunwaldzkiej. Zdjęte zostały stare 

płyty przez Zarząd Dróg Powiatowych. Miasto zakupiło kostkę na chodnik. Zgodnie z 

zawartym porozumieniem chodnik ułoży ZDP. 

• Zakończyła się sprawa o ustalenie własności działek nr 464/1 i 465 przy ul. Niepodległości. 

Jest orzeczenie Sądu Najwyższego, że działki stanowią własność miasta Dęblin. Wystąpiliśmy 
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do Sądu Rejonowego o orzeczenie wydania nieruchomości. 2 września była sprawa wyrok jest 

korzystny dla nas. Czekamy na uprawomocnienie się wyroku. 

• Odnośnie wniosków o fundusze unijne: 

− Wniosek na drogi w Os. Wiślana-Żwica, który był składany w kwietniu jest po ocenie 

formalnej. Wpłynęło 96 wniosków na łączną kwotę dofinansowania 140.217.319 zł. 

Przewidziana kwota na dofinansowania – 149.199.433 zł. W przyszłym tygodniu powinna 

być zakończona ocena merytoryczna i powinny być listy rankingowe. Myślę, że nasz 

wniosek zostanie dobrze oceniony i dostanie dofinansowanie. W takim razie jeszcze w tym 

roku ogłosilibyśmy przetarg. Wartość tego projektu to 5.595.299,87 zł a dofinansowanie 

2.797.649,92 zł (50%). 

− Wniosek na strefy sportowo-rekeracyjne został złożony 3 lipca. Wartość projektu 

2.566.191,89 zł; dofinansowanie – 2.052.953,51 zł (80%). Jest w trakcie oceny formalnej, 

która ma zakończyć się do 30 września. Wpłynęło 154 wnioski na kwotę dofinansowania – 

628.157.075 zł. Na dofinansowanie przeznaczono – 205.556.880 zł. 

− Wniosek informatyczny został złożony również 3 lipca. Wartość projektu 1.965.000 zł; 

dofinansowanie 1.670.250 zł (85%). Jest w trakcie oceny formalnej. Wpłynęły 42 wnioski 

na kwotę dofinansowania 41.904.972 zł. Na dofinansowanie przeznaczono 42.091.021 zł. 

− został ogłoszony konkurs w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych; 

nabór wniosków jest do końca września; planujemy złożyć wniosek dotyczący drugiego 

etapu osiedla Wiślana-Żwica; mamy pełną dokumentację techniczną i aktualne pozwolenie 

na budowę, co jest niezbędnym warunkiem przystąpienia do konkursu.  

• Nastąpiła zmiana na stanowisku Komendanta Komisariatu Policji w Dęblinie. Dotychczasowy 

Komendant podinsp. Mirosław Kamola odszedł na emeryturę. Komendant Powiatowy zgłosił 

kandydaturę podinsp. Tomasza Gliwki. Kandydatura ta została przeze mnie pozytywnie 

zaopiniowania i od 15 sierpnia pan podinsp. Gliwka został powołany na stanowisko 

Komendanta Komisariatu. Gratulacje i życzenia dobrej współpracy. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Adam Cenkiel: 
• wnioskował: 

− o wykonanie prac melioracyjnych na rzece Irence i naprawę poręczy mostków - rzeka 

Irenka na odcinku od piekarni do ulicy Jagiellońskiej jest bardzo zarośnięta (nie widać 
lustra wody), natomiast przy mostu koło byłej piekarni (ul. Grunwaldzka) jest zniszczone 

oporęczowanie (zużyte przez lata), brak jest również jednej belki; natomiast przy mostku 

przy tak zwanym doprowadzeniu Irenki, to jest przy ulicy 1 Maja jest uszkodzony słupek 

ochraniający, co zagraża wpadnięciem do rzeki (zdaniem radnego słupek został 

uszkodzony awaryjnie); 

− o wykonanie prac poinwestycyjnych na ulicy Lipowej na wysokości budynku nr 200, gdzie 

były robione prace ziemne (podłączenie do kanalizacji) - radny zgłasza wniosek już po raz 

drugi; 

− o naprawę asfaltu na ulicy Stawskiej na wysokości zakładu pana Russy "Żółty holownik" 

gdzie była robiona wcinka w asfalt pod podłączenie gazowe (radny zgłasza problem już po 

raz drugi); 

− o odsłonięcie znaku drogowego "uwaga na drogę z pierwszeństwem przejazdu" przy 

skrzyżowaniu ulicy 1 Maja z ulicą Lipową (na skośnym podłączeniu) - znak przysłaniają 
dwie mirabelki; 
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− o sprawdzenie czy w przyczepie campingowej przy ulicy Stawskiej zamieszkuje bezdomna 

osoba (jest to w środkowej części ulicy Stawskiej pomiędzy ulicą Tysiąclecia a Lipową, na 

łąkach); 

• radny poinformował, że w tym roku nie były używane korty tenisowe na stadionie KKS 

"Czarni" i zapytał: o co w tym chodzi, po co są korty i dla kogo; i co z wyborem prezesa. 

 
Radny Waldemar Chochowski: 
• poinformował, że w ciągu ostatnich kilku dni pojawiło się bardzo dużo napisów sprayem w 

dwóch kolorach czarnym i czerwonym dotyczących KKS "Czarni" między innymi na: mapie 

Dęblina koło przystanku, kiosku, garażu świeżo odnowionym, śmietniku, murku, znaku 

drogowym, słupku gazowym, itd. - radny prosi policję o ustalenie sprawcy i doprowadzenie do 

tego, żeby posprzątał po sobie. Zdaniem radnego napisy najbardziej szkodzą Klubowi, 

ponieważ ludzie oburzeni kojarzą napisy z Klubem. 

• radny poinformował, że od początku roku nie była sprzątana po zimie ulica Towarowa (choć 
kilkakrotnie występował z wnioskami); była naprawa grysem, ale też nie został posprzątany; 

zalegają duże ilości ziemi i piachu przy krawężniku, rosną krzaki; obecnie dzieci chodzą tą 
ulicą do szkoły a miejscami niewykarczowane pnie drzew posiadają tak duże odrosty, że dzieci 

muszą schodzić z chodnika na jezdnię, co powoduje zagrożenie ich życia. 

 
Radny Henryk Brożyna: 
• wnioskował: 

− o przegląd znaków drogowych w szczególności na osiedlu Lotnisko; przy garażach koło 

"Biedronki" leży znak "droga z pierwszeństwem przejazdu"; 

− o postawienie znaku "zakaz poruszania się rowerów" po ulicy Spacerowej;  

− aby znak oznaczający ścieżkę rowerową znajdujący się od strony skrzyżowania ulicy 

Szpitalnej i Balonnej został cofnięty bliżej skrzyżowania w celu wyraźnego oznaczenia 

ścieżki; 

− o wyczyszczenie jezdni przy krawężnikach w ulicy Rogowskiego - od starej bramy 

garnizonu do skrzyżowania z ulicą Kowalskiego przy działkach gminnych; 

− o namalowanie koperty dla busa pocztowego przy punkcie pocztowym na osiedlu 

Lotnisko; 

• poinformował, że reklamy na płocie zakładu Pana Lesisza na skrzyżowaniu ulic Szpitalnej i 

Spacerowej skutecznie zasłaniają widoczność kierowcy karetki od strony szpitala i od strony 

osiedla; 

• zapytał - czy w tym roku będą rozpoczęte prace na boisku za przedszkolem; 

• do Komendanta Policji - poinformował, że przy ulicy Kowalskiego mieszkańcy stawiają 
samochody na chodnikach przy blokach od numeru 2 do 10; stawiane są również samochody 

po obu stronach ulicy pomiędzy Jubilatem a blokiem nr 10 (ulica Kowalskiego) co powoduje 

brak przejezdności ulicą dwukierunkową; 
• prosił Komendanta na zwrócenie uwagi na notoryczne stawianie samochodów na ścieżce 

rowerowej na ulicy Spacerowej; 

− przy okazji patroli sobotnich i niedzielnych prosił o zwrócenie uwagi na parking Ogrodów 

Działkowych przy ul. Spacerowej, gdzie rano widać ślady imprez (porozrzucane butelki po 

alkoholu, piwie, połamane znaki drogowe). 

 
Radny Henryk Wiejak: 
• wnioskował: 

− o podjęcie działań w celu włączenia ulicy Bajana do ulicy Wiślanej; 
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− o podjęcie działań w celu uporządkowania chodników w ulicy Towarowej i Tysiąclecia na 

odcinku od ulicy Lipowej do Stawskiej.  

• do Przewodniczącego Rady Miasta - wnioskował o zaproszenie na najbliższą sesję Rady 

prezesa Klubu Sportowego "Czarni" i zapytanie kiedy odbędzie się zebranie sprawozdawczo 

wyborcze; 

• poinformował, że uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 i 

przekazał, że był bardzo zadowolony ze względu na większość odnowionych pomieszczeń z 

których część wykonano w czynie społecznym; 

• zapytał - co dalej z częściowo rozpoczętą inwestycją przy ulicy Kockiej za Panem Tarachą. 
 
Radny Mieczysław Skibiński: 
• prosił o utwardzenie drogi polnej łączącej ulicę Kowalskiego i Krasickiego kruszywem ze 

starych płyt i krawężników; obecnie przy budowie łącznika ul. Urbanowicza i Krasickiego na 

drodze tej poruszają się pojazdy o dużym tonażu; 

• prosił Komendanta Policji o zwrócenie uwagi na stojące samochody na łączniku ulicy 

Urbanowicza z Krasickiego; po jego wykonaniu ruch samochodów będzie duży i słaba 

widoczność poprzez stojące samochody. 

 
Radny Roman Anyszkiewicz: 
• wnioskował o wykoszenie placu gminnego przy ulicy Żabiej i uprzątnięcie piachu z ulicy; 

• do Komendanta Policji - na ulicy Warszawskiej koło wiaduktu nagminnie łamane są przepisy 

ruchu drogowego przez kierowców zjeżdżających z wiaduktu i jadących w prawo; absolutnie 

nie jest respektowany stojący tam znak zakazu jazdy w prawo - na co bardzo skarżą się tam 

mieszkający; radny prosi o wykonanie progów zwalniających lub częste kontrole Policji; 

• poruszył sprawę utrudnionych wjazdów na posesję Pani Danuty Jagiełło i Pana Łubika; 

• wnioskował o wystąpienie w sprawie oczyszczenia rowu melioracyjnego na odcinku od 

budynku "Adrii" poprzez osiedle Starówka do rzeczki Irenki. 

 
Radny Tadeusz Oryl: 
• podziękował Zastępcy Burmistrza - Pani Grażynie Maziarek za wykoszenie trawy na osiedlu 

Jagiellońska w bardzo krótkim terminie po zgłoszeniu.  

 

Ad. pkt 5. 
Informacja Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta Dęblin za I półrocze 2009 r.  
 

Burmistrz Miasta przedstawił informację (stanowiącą załącznik) z wykonania budżetu miasta za I 

półrocze 2009 r.  
Na dzień 30.06.2009 r. dochody po zmianach wynoszą 39.152.204 zł, natomiast wydatki po 

zmianach wynoszą 41.016.904 zł. 

Według stanu na dzień 1 stycznia 2009 r. miasto było obciążone kredytami, pożyczkami i 

wyemitowanymi obligacjami komunalnymi długoterminowymi na łączną kwotę 12.197.959,48 zł.  

Wykonanie dochodu budżetu wynosiło 18.778.577,21 zł, tj.: 48,0% ogółu dochodów.  

Między innymi:  

▪ w dziale Transport i łączność - na planowaną kwotę 474.437 zł otrzymano 30.332,76 zł, tj. 

6,4%, w tym - w rozdziale Drogi publiczne gminne - uzyskane dochody przeznaczono na 

realizację inwestycji - Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. 

Krasickiego.  

▪ w dziale Gospodarka mieszkaniowa - na plan - 1.530.100 zł, wykonano - 364.593,15 zł; tj.: 

23,8%. Podstawowym źródłem dochodów w tym dziale są dochody z nieruchomości 

gminnych, a w szczególności ze sprzedaży mienia gminnego. 
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▪ w dziale - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej - na plan 18.698.240 zł, wykonano - 8.240.904,69 zł, tj.: 

44,1%. Jest to dział dochodów o największym znaczeniu strategicznym dla funkcjonowania 

miasta. Uzyskiwane dochody w całości są dochodami własnymi, którymi gmina może 

zarządzać w sposób dowolny. Dochody tego działu realizowane są bezpośrednio przez Urząd 

Miasta, Urzędy Skarbowe i Ministerstwo Finansów. 

 

Wykonanie wydatków budżetu - na plan 41.016.904 zł, wynosiło - 17.950.076,66 zł; tj.: 43,8%, 

między innymi:  

▪ w dziale Transport i łączność - na plan – 2.494.711 zł, wykonano – 599.989,54 zł, tj.: 24,1%. 

Środki wydatkowano na działalność inwestycyjną.  
− w rozdziale Drogi publiczne wojewódzkie - wydatkowano 71 000 zł na pomoc rzeczową i 

finansową na modernizację i budowę chodnika w ul. Stężyckiej (dr.801); realizacja 

wydatków nastąpi w II półroczu;  

− w rozdziale Drogi publiczne powiatowe - wydatkowano 150.000 zł na udzielenie pomocy 

finansowej na zadanie inwestycyjne: Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej 

od drogi krajowej nr 17 do drogi krajowej nr 48 w miastach Ryki i Dęblin (100.000 zł), 

remont chodnika przy ul. Grunwaldzkiej (50.000 zł); realizacja wydatków nastąpi w II 

półroczu;  

− w rozdziale Drogi publiczne gminne  - wydatkowano 99.907,11 zł na: poprawę dostępności 

do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację dróg na os. Wiślana-

Żwica w Dęblinie - etap I – 295.623,25 zł, - budowa ul. Okrzei i Słonecznej w Dęblinie – 

9.760,00 zł, - budowa dróg w os. Masów w Dęblinie – 194.523,86 zł. 

− Na bieżące utrzymanie dróg, ulic i placów wydatkowano 100.082,43 zł, między innymi na: 

modernizację chodników i ulic, akcję zimową, remonty cząstkowe, czyszczenie kanalizacji 

deszczowej, koszenie poboczy, itp.  

▪ w dziale Turystyka - na plan – 10.000 zł, wykonano - 1.287,00 zł, tj.: 12,9%. Środki 

wykorzystano na zakup paliwa dla Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego. 

▪ w dziale Gospodarka mieszkaniowa - na plan – 1.295.000 zł, wykonano – 480.338,62 zł, tj.: 

37,1%, w tym: 

− rozdział Gospodarka gruntami i nieruchomościami - na wykup nieruchomości i gruntów 

oraz na wydatki z wiązane z obsługą kosztów dotyczących wykupu terenów - wydano 

ogółem 69.077,78 zł.  

▪ w dziale Działalność usługowa - na plan – 144.300 zł, wykonano – 81.788,06 zł, tj.: 56,7%, w 

tym: 

− rozdział Opracowania geodezyjne i kartograficzne - wydatki poniesiono na opracowania 

geodezyjne i kartograficzne, wynagrodzenia dla komisji urbanistycznych, wykonanie map, 

decyzje o warunkach zabudowy oraz na opłaty za ogłoszenia o przetargach - 81.788,06 zł. 

▪ w dziale Administracja publiczna - na plan 4.640.948 zł, wykonano – 2.345.059,83 zł; tj.: 

50,5% w tym: 

− rozdział Rady miast - utrzymanie Rady Miasta Dęblin - 104.748,68 zł (wypłaty diet dla 

Radnych oraz wydatki związane z obsługą Rady); 

− rozdział Urzędy miast - Utrzymanie Urzędu Miasta w Dęblinie - 2 069 796,37 zł; 

− rozdział Promocja jednostek samorządu terytorialnego - 66.879,21 zł (środki wydatkowano 

na zakupy materiałów promocyjnych, plakatów, gadżetów, reklam, folderów oraz na 

obsługę uroczystości okolicznościowych (m.in. Dni Dęblina) i inne. 

▪ w dziale Urzędy naczelnych organów władzy na plan – 44.026 zł, wykonano – 35.945,55 zł, 

tj.: 81,6%. 

▪ w dziale Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - na plan – 93.300 zł, 

wykonano – 23.787,51 zł, tj.: 25,5%. 
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▪ w dziale Oświata i wychowanie - na plan – 16.720.557 zł, wykonanie – 8.811.897,07 zł; tj.: 

52,7%. 

▪ w dziale Pomoc społeczna - na plan – 5.799.035 zł, wykonano - 2.567.960,95 zł; tj.: 44,3%. 

▪ w dziale Gospodarka mieszkaniowa i ochrona środowiska - na plan – 3.335.646 zł, wykonano 

– 512.224,30 zł, tj.: 15,4%, w tym:  

− rozdział Oświetlenie ulic, placów i dróg - kwotę 405.030,13 zł wydatkowano na: zapłatę za 

energię elektryczną dróg, konserwację oświetlenia drogowego, przebudowę oświetlenia w 

ul. Niepodległości i ul. Warszawskiej, i inne. 

▪ w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - na plan 1.017.400 zł, wykonano – 

537.000,00 zł; tj.: 52,8%. 

Na zakończenie Burmistrz poinformował, że nie będą wprowadzane w trakcie roku budżetowego 

dodatkowe zadania inwestycyjne, ani żadne prace dodatkowe, poza koniecznymi, ponieważ 
chciałby, aby obecny rok zamknął się bez zobowiązań. 
 

Następnie Burmistrz przedstawił pozytywną opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Dęblin.  

 

Komisje: Rewizyjna, Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Samorządu i 

Porządku Publicznego, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia i Problematyki 

Socjalnej pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację. 
 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania informacji.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła informację Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta Dęblin za I 

półrocze 2009 r. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6a. 
Uchwała w sprawie planowanej reorganizacji 6. Szpitala Wojskowego w Dęblinie. 

 
Burmistrz Miasta poinformował, że planowana jest restrukturyzacja wojskowej służby 

zdrowia, która obejmuje również dębliński 6. Szpital Wojskowy. Założeniem jest połączyć 
dębliński szpital z 1. Szpitalem Wojskowym w Lublinie. Zdaniem dyrektora szpitala i władz 

miasta Dęblin doprowadzi to do likwidacji szpitala i znacznego ograniczenia dostępności 

świadczeń zdrowotnych dla mieszkańców. W związku z tym został przygotowany projekt uchwały 

(stanowi załącznik) wyrażającej zaniepokojenie oraz deklaracja władz samorządowych w sprawie 

przejęcia i prowadzenia szpitala. 

 

Dyrektor 6. Szpitala Wojskowego Pan Wojciech Zomer poinformował, że decyzją Ministra 

Obrony Narodowej dębliński szpital ma zostać połączony z 1 Szpitalem Wojskowym w Lublinie. 

Niepokój budzi niestabilna sytuacja finansowa lubelskiego szpitala, który ma długi około 17 mln 

zł, jak również decyzja o przejęciu dęblińskiego szpitala, czego konsekwencją będzie przejęcie 

korzystnego kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. Skutek takiego przejęcia może 

doprowadzić do likwidacji poszczególnych oddziałów i znaczne ograniczenie dostępności 

świadczeń zdrowotnych. Obecnie 6. Szpital Wojskowy jest całkowicie zbilansowany, posiada 

fundusz zakładowy, od tego roku ma również środki na plusie, posiada również dokumentację 
techniczną na blok operacyjny na podjazd dla karetek, na nową windę, na przebudowę izby 

przyjęć i zgromadzone środki w wysokości około 3 mln zł. Na zakończenie dyrektor powiedział, 

że w tej chwili, jeśli władze miasta zdecydują się przejąć szpital, nie będzie on "kulą u nogi".  

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Zarówny, który zaproponował wprowadzenie do treści 

uchwały w zdaniu o korzystających z usług szpitala, zapis "personel służby inżynieryjno – 

lotniczej oraz służb zabezpieczenia". 

 
Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiejak jest zdania, że uchwała jest jak najbardziej 

wskazana, przy czym zaproponował wprowadzenie zapisu "mieszkańców miasta" w zdaniu 

mówiącym o uzasadnionych potrzebach i oczekiwaniach środowiska lotniczego. Zdaniem radnego 

podniesie to rangę uchwały. Zaproponował również, ażeby z uchwałą do Warszawy pojechała 

delegacja, co również podniesie rangę i znaczenie tej sprawy dla miasta. Cieszy fakt zapewnienia 

przez dyrektora szpitala, że szpital jest instytucją bilansującą się i samorząd nie będzie miał 

problemów. Na zakończenie powiedział, że nie wyobraża sobie, żeby miasto osiemnastotysięczne 

nie miało szpitala, popiera w pełni projekt uchwały i będzie za nią głosował.  

 

Radny Henry Brożyna zaproponował przesłanie uchwały do Komendanta WSOSP i innych 

jednostek wojskowych oraz zakładów pracy na terenie miasta w celu zapoznania się z problemami 

szpitala i zdaniem władz miasta na ten temat. 

 

Radny Waldemar Warenica powiedział, że jest pracownikiem szpitala i wielką szkodą dla 

wszystkich pracowników byłoby przejęcie szpitala, ponieważ wszyscy pracownicy solidarnie 

zrzekli się części wynagrodzenia, w tym 13 pensji, po to żeby szpital istniał i miał długów. 

Zdaniem radnego szpital dębliński jest jedynym szpitalem w województwie lubelskim, który nie 

ma długów dzięki załodze a jeżeli zostałby włączony w struktury szpitala lubelskiego 

prawdopodobnie byłyby redukcje etatów - co wówczas powiedzieliby pracownicy.  

 

Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Ryszard Bąk powiedział, że jego 

zdaniem należałoby wykorzystać informacje podawane w prasie na temat malwersacji i złym o 

podejściu do pacjentów w 1 Szpitalu Wojskowym w Lublinie.  

 

Burmistrz Miasta powiedział, że jako wnioskodawca przyjmuje wnioski radnych Zarównego i 

Wiejaka, natomiast, jeśli chodzi o wniosek radnego Brożyny dotyczący wpisania w § 2 wszystkich 

podmiotów, które miałyby otrzymać treść uchwały - zaproponował wysłanie uchwały do jednostek 

wojskowych i zakładów pracy w Dęblinie, ale nie wprowadzanie tego do jej treści.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/307/2009 w sprawie w sprawie planowanej reorganizacji 6. 

Szpitala Wojskowego w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie; 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że na 

wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w dniu 26 sierpnia 

2009 r. odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ, którego głównym punktem było 

uchwalenie Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Zgodnie 

z ustawą o zakładach opieki zdrowotnej statut uchwalony przez radę społeczną podlega 
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zatwierdzeniu przez organ założycielski. Stosowanie do tych przepisów statut SPZOZ w Dęblinie 

wraz z uchwałą Rady Społecznej SPZOZ został przedłożony Radzie Miasta do zatwierdzenia.  

Statut normalizuje, porządkuje i ujednolica zasady działania, kierowania i zarządzania 

Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej. 

 
Dyrektor SPZOZ - Leon Famulak poinformował, że do tej pory było wiele statutów, ale tylko 

część z nich została prawnie zatwierdzona przez organ założycielski, w związku z tym w § 27 jest 

zapis o utracie mocy wszystkich poprzednich statutów.  

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Henryk Wiejak, który powiedział, że jego zdaniem w schemacie 

organizacyjnym zakładu brak stanowiska głównego księgowego, jest tylko księgowa, natomiast, 

jeśli chodzi o stanowisko "specjalista do spraw zamówień publicznych i promocji zdrowia" - 

stanowisko jest bardzo potrzebne w gminach, starostwie, województwie, ale jeśli chodzi o 

przychodnię dużo wniosków nie będzie, a jeśli będą, to w administracji na pewno znajdą się osoby 

potrafiące ten temat załatwić. W § 15 pkt 3 jest zapis "Dyrektor wybiera biegłego rewidenta 

przeprowadzającego badanie sprawozdania finansowego" - radny proponuje, aby w miejsce 

"dyrektor" były słowa "rada społeczna". 

 

Burmistrz poinformował, że statut w obecnym kształcie został jednogłośnie przyjęty przez radę 
społeczną. Odnośnie § 15 pkt 3 - jako przewodniczący rady społecznej nie czuje się kompetentny 

do wyboru biegłego rewidenta, za ten wybór odpowiada zawsze organ zarządczy a takim w 

SPZOZ jest dyrektor. Natomiast, jeśli chodzi o stanowisko specjalisty do spraw zamówień 

publicznych i promocji zdrowia, to właśnie w przychodni powinno być takie stanowisko a nie w 

gminie. Burmistrz jest zdania, że sprawa funkcjonowania wewnętrznej struktury organizacyjnej 

powinna być w gestii osoby, która zarządza. Jednocześnie polecałby takie stanowisko w każdej 

jednostce organizacyjnej, bo może się zwrócić w krótkim czasie. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy 1 

wstrzymującym się.  
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/308/2009 w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia warunków porozumienia dotyczącego odpłatnego 
przekazania Miastu Dęblin przepompowni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą 
mienie PKP S.A. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że została wdrożona procedura przejęcia majątku PKP. Na 

dzień dzisiejszy przepompownia i sieć kanalizacyjna została przejęta przez Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej na zasadzie umowy najmu od dnia 1 kwietnia (do 31.03.2012 r.), wskutek 

czego mieszkańcy korzystających z sieci nie ponoszą dodatkowych opłat i płacą tak, jak pozostali 

mieszkańcy miasta. Docelowo miasto chce przejąć sieć kanalizacyjną na własność i zostało 

przygotowane porozumienie przenoszące prawo wieczystego użytkowania nieruchomości ze 

Skarbu Państwa na rzecz miasta. Natomiast prawo własności budynku przepompowni PKP nie 

może przekazać nieodpłatnie, więc cena nabycia nieruchomości zostanie ustalona na podstawie 

wyceny dokonanej przez rzeczoznawcę majątkowego. Znając cenę zostanie podjęta decyzja o 
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nabyciu nieruchomości. PKP wnosi o akceptację organu zatwierdzającego, jakim jest Rada Miasta, 

co będzie podstawą do wdrożenia procedur związanych z wydzieleniem majątku i jego wyceną.  
 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/309/2009 w sprawie zatwierdzenia warunków porozumienia 

dotyczącego odpłatnego przekazania Miastu Dęblin przepompowni ścieków wraz z siecią 
kanalizacyjną stanowiącą mienie PKP S.A. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie zaliczenia dróg znajdujących się w Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko i 
na terenie osiedla Młynki do kategorii dróg gminnych. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Osiedla 

Lotnisko w Dęblinie, pod ulicę Ścibiora wydzielony został grunt z nieruchomości MON, oraz z 

terenów Skarbu Państwa reprezentowanego przez Wojskową Agencję Mieszkaniową w Lublinie. 

Na podstawie przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami grunt wydzielony pod drogę 
(ulicę) według obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego z mocy prawa przechodzi 

na własność gminy.  

Drugą ulicą jest ulica Podwale na osiedlu Młynki, która została wydzielona z działek. Po 

uzyskaniu tytułu własności Miasto wstąpiło do Zarzadu Powiatu o zaopiniowanie zaliczenia tych 

dróg do kategorii dróg gminnych. Opinia Zarzadu jest pozytywna i w związku z tym przedłożony 

zostaje projekt uchwały o zaliczeniu ulicy Ścibiora i ulicy Podwale do kategorii dróg gminnych 

(projekt stanowi załącznik). 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/310/2009 w sprawie zaliczenia dróg znajdujących się w 

Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko i na terenie osiedla Młynki do kategorii dróg gminnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie zwrotu wydatków przeznaczonych na dożywianie uczniów w szkołach, 
zapewnienie posiłku i żywności osobom ich pozbawionych. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że uchwała o identycznej treści została przyjęta w 2005 roku. 

Podjęcie obecnej uchwały wymuszają zmiany przepisów prawnych ujętych w podstawie prawnej 

uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik.  

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/311/2009 w sprawie zwrotu wydatków przeznaczonych na 

dożywianie uczniów w szkołach, zapewnienie posiłku i żywności osobom ich pozbawionych. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6f. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie insygnia Miasta Dęblin na kartach 
pocztowych opracowanych przez Miasto Dęblin wspólnie z Towarzystwem Przyjaciół 
Dęblina. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że Towarzystwo Przyjaciół Dęblina podjęło inicjatywę wydania 

kart pocztowych okolicznościowych, na których byłyby umieszczone insygnia Miasta. Byłoby to 

symboliczne uczczenie 55 rocznicy uzyskania praw miejskich przez Miasto Dęblin. Karty będą 
miały charakter promocyjno – edukacyjny i byłby sprzedawane w cenie podobnej jak inne karty 

pocztowe. Projekt uchwały stanowi załącznik.  

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/312/2009 w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie 

insygnia Miasta Dęblin na kartach pocztowych opracowanych przez Miasto Dęblin wspólnie z 

Towarzystwem Przyjaciół Dęblina. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6g. 
Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, 

że radny Andrzej Banaś w dniu 11 sierpnia br. złożył pisemne oświadczenie o zrzeczeniu się 
mandatu radnego z przyczyn osobistych. 

Zgodnie z art. 190 ust.1 pkt 2 ordynacji wyborczej do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw jedną z przyczyn wygaśnięcia mandatu jest zrzeczenie się mandatu, przy czy ustawa 

nie nakłada na radnego obowiązku uzasadnienia takiej decyzji. Ustęp 2 cytowanej wyżej ustawy 

nakłada na Radę obowiązek podjęcia w tej sprawie uchwały.  

Oświadczenie takie rodzi skutki prawne z chwilą jego złożenia, natomiast podjęcie przez 

Radę uchwały jest formalnością i potwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego, dlatego też 
przedkłada Radzie projekt uchwały.  

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/313/2009 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6h. 
Uchwała w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 1/30 w osiedlu Stawy. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że projekt uchwały (stanowi załącznik) dotyczy wyrażenia 

zgody na sprzedaż niezabudowanej działki na osiedlu Stawy o nr 1/30 o pow. 0,6845 ha z 

przeznaczeniem w części pod usługi komercyjne, usługi publiczne z zakresu sportu, zieleń 
publiczną i urządzenia obsługi energetyki (stacja transformatorowa). 

Mając na uwadze zainteresowanie potencjalnego inwestora przedmiotową nieruchomością, 
pozytywną opinią zarządu Osiedla Stawy (pod warunkiem odtworzenia istniejącego boiska o 
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wymiarach zbliżonych, w innym miejscu na terenie osiedla) Burmistrz wnosi o zbycie działki w 

drodze przetargu nieograniczonego.  

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr L/314/2009 w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości 1/30 w osiedlu Stawy. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 7. 
Informacja o zaawansowanych inwestycjach w mieście ujętych w budżecie miasta na  
2009 r. 
 

Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie z realizacji inwestycji wynikających z budżetu 

Miasta Dęblin na dzień 31.08.2009: 

▪ Budowa ulic: Słowackiego, ks. Hładuniaka i odcinka ul. Polnej – opracowanie 
dokumentacji projektowo - kosztorysowej.  
Zadanie wyłączono z realizacji w bieżącym roku ze względu na przesunięcie środków 

finansowych na wymianę sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej i Niepodległości. Natomiast 

trwa sukcesywnie wykup gruntów pod pas drogowy ul. Słowackiego. 

▪ Przebudowa oświetlenia w ul. Niepodległości i ul. Warszawskiej. 
Zadanie zostało wykonane. Było to: wymiana oświetlenia drogowego na odcinku od 

komisariatu Policji do rzeki Irenka, tj. 1447 mb okablowania, 20 szt. latarni stylizowanych. 

▪ Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Ballonna i sieci wodociągowej do os. Podchorążych - 
dokumentacja. 
Zadanie wyłączono z realizacji w bieżącym roku ze względu na przesunięcie środków 

finansowych na wymianę sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej i Niepodległości. 

▪ Budowa sieci wodociągowej w ul. Jagiellońska i Zygmunta Starego. 
Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową budowy sieci wodociągowej w  

ul. Zygmunta Starego. Złożono wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Proponuje się 
rezygnację z budowy odcinka sieci wodociągowej w ul. Jagiellońskiej (zostanie wybudowana 

wraz z magistralą wodociągową do osiedla Stawy). W zamian proponuje się wybudowanie 

odcinka sieci wod-kan w nowopowstałej bocznej ulicy od ul. Słowackiego. 

▪ Wymiana sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej i Niepodległości w Dęblinie. 
Zadanie wykonano i zgłoszono do odbioru. Zakres robót: Wymiana sieci wodociągowej z rur 

azbestocementowych o długości ok. 1600 m w ulicach Warszawskiej i Niepodległości na 

rurociągi z rur PE metodą bezwykopową, wykonanie w rejonie skrzyżowania ulic 

Warszawskiej i 1-go Maja węzła wodociągowego projektowanej magistrali wodociągowej 

(przejście magistrali pod drogą krajową), wymianę istniejących przyłączy wodociągowych 

leżących w granicy pasa drogowego. 

▪ Budowa kompleksu sportowego w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012”. 
Zadanie w trakcie realizacji. Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową budowy 

boisk sportowych wraz z ogrodzeniem i oświetleniem. Uzyskano pozwolenie na budowę. W 

trakcie wykonywania jest dokumentacja na adaptację budynku gospodarczego na budynek 

szatniowo – socjalny. Zakres robót obejmuje: budowę na terenie ZSO boiska do piłki nożnej o 

nawierzchni z trawy syntetycznej, budowę boiska wielofunkcyjnego o nawierzchni 

poliuretanowej, budowę ogrodzenia i oświetlenia obiektu. Po ukończeniu dokumentacji 

zostanie ogłoszony przetarg na adaptację budynku gospodarczego na budynek szatniowo – 

socjalny.  
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▪ Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego. 
Zadanie w trakcie realizacji w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program 

Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011”. Wykonanie: przebudowa ul. Trapezowej w 

Dęblinie o łącznej długości 414,5 m; przebudowa drogi łączącej ulicę Urbanowicza z drogą 
powiatową ul. Krasickiego o długości 128 m, przebudowa ul. Urbanowicza o długości  

418,5 m (wymiana części krawężników, poszerzenie jezdni). 

▪ Poprawa dostępności do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację 
dróg na os. Wiślana - Żwica w Dęblinie (2007-2010) – etap I. 
Złożono wniosek o dofinansowanie I etapu budowy ze środków U.E. w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Wniosek został pozytywnie zweryfikowany w ramach oceny 

formalnej. Realizacja zadania będzie możliwa po uzyskaniu dofinansowania. 

− Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową na oświetlenie uliczne osiedla 

Wiślana – Żwica wzdłuż ulic Żwirki i Wigury, Kopernika, Sienkiewicza, Bajana, 

Skarżyskiego, Wiślanej oraz Wiślanej bloki.  

− Wykonano przebudowę ulicy Mikołaja Kopernika o łącznej powierzchni 1.707,00 m
2
.  

Na II etap budowy przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie w ramach Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011. 

▪ Budowa ul. Okrzei i Słonecznej w Dęblinie. 
Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową na budowę ulicy Okrzei oraz na budowę 
ul. Słonecznej. Zlecono podział działek w celu poszerzenia pasa drogowego. 

▪ Budowa dróg w os. Masów w Dęblinie. 
Wykonano przebudowę części drogi powiatowej ul. Krasickiego na długości 40 m, oraz 

przebudowę drogi gminnej ul. Kołłątaja na długości 300,00 m.  

▪ Modernizacja budynku ZSO wraz z budową sali gimnastycznej. 
Opracowano studium wykonalności na realizację zadania. 

Zadanie nie jest aktualnie realizowane. Ze względu na możliwość złożenia o dofinansowanie 

ze środków unijnych tylko jednego projektu w ramach infrastruktury szkolnej i sportowej do 

realizacji zostało wybrane zadanie: Budowa osiedlowych stref sportowo – rekreacyjnych. 

▪ Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę 
na terenie aglomeracji Dęblin. 
Zlecono opracowanie studium wykonalności na całość zadania. W bieżącym roku planowane 

jest złożenie wniosku o dofinansowanie zadania ze środków unijnych w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

▪ Opracowanie koncepcji budowy sieci kanalizacji deszczowej. 
Zlecono wykonanie koncepcji. 

▪ Rewitalizacja centrum Miasta Dęblin. 
Zlecono opracowanie studium wykonalności, wykonanie kosztorysu na w/w zadanie oraz 

opracowanie prognozy oddziaływania na środowisko. W miesiącu listopadzie planowane jest 

złożenie wniosku o dofinansowanie zadania ze środków unijnych w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego. 

▪ Budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej. 
Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową i ogłoszono postępowanie przetargowe.  

▪ Budowa osiedlowych stref sportowo – rekreacyjnych. 
Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową budowy boisk sportowych 

wielofunkcyjnych w osiedlach Lotnisko i Mierzwiączka. Złożono wniosek o dofinansowanie 

ze środków U.E. w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 

▪ Partycypacja w kosztach inwestycji na drogach – udzielenie pomocy rzeczowej i 
finansowej Województwu Lubelskiemu. 
Wykonano dokumentację projektową budowy i remontu chodnika w ul. Stężyckiej. Zawarto 

porozumienie z Zarządem Województwa Lubelskiego na wspólną realizację inwestycji. 
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▪ Partycypacja w kosztach inwestycji na drogach – udzielenie pomocy rzeczowej i 
finansowej Powiatowi Ryckiemu. 
Zakupiono kostkę brukową na budowę chodnika w ul. Grunwaldzkiej. Zawarto porozumienie z 

Powiatem na wspólną realizację drogi w ul. Lipowej i Konopnickiej w ramach projektu 

zgłoszonego o dofinansowanie ze środków unijnych z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiejak wyraził zadowolenie z tego, że tak dużo prac jest 

wykonywanych na terenie miasta.  

 

Przystąpiono do głosowania informacji.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” informacją było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła informację o zaawansowanych inwestycjach w mieście ujętych w budżecie 

miasta na 2009 r. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8. 
Informacja o realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska na terenie Miasta Dęblin  
w 2009 r. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że Informacja z realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska 

jest podzielona na kilka tematów.  

▪ Inwestycje z zakresu ochrony środowiska w odniesieniu do gospodarki wodno - 
ściekowej: 
− wymiania sieci wodociągowej z rur azbestowo-cementowych na rury PE w ul. 

Warszawskiej i Niepodległości; 

− budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej. Został ogłoszony przetarg na wyłonienie 

wykonawcy; 

− Budowa sieci wodociągowej w ul. Zygmunta Starego. Zgromadzono już wymaganą 
obowiązującymi przepisami dokumentację, w tym pozwolenie na budowę. 

▪ Gospodarka odpadami. 
Realizowany jest Program usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie 

Miasta Dęblin. Przy wsparciu finansowym Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Lublinie (bezzwrotna dotacja na usuwanie pokryć dachowych) z 

terenu Dęblina usunięto łącznie 1838,60 m
2
 odpadów niebezpiecznych zawierających azbest 

pochodzących z 15 budynków należących do osób fizycznych na terenie Miasta Dęblin.  

▪ Działania propagujące ochronę środowiska i zdrowy styl życia. 
W roku szkolnym 2008/2009 na terenie powiatu ryckiego realizowane były przez szkoły 

zadania w ramach XXI Edycji Alertu Ekologiczno – Zdrowotnego.  

Głównym celem jaki przyświecał tej akcji było poznawanie i uświadamianie głównych 

zagrożeń środowiska naturalnego. Z Dęblina w alercie wzięły udział następujące placówki 

oświatowo – wychowawcze: Szkoła Podstawowa Nr 2; Szkoła Podstawowa Nr 6; Gimnazjum 

Nr 2; Liceum Ogólnokształcące; Zespół Szkół Zawodowych Nr 1; Specjalny Ośrodek Szkolno 

– Wychowawczy.  

W okresie jesiennym bieżącego roku przewiduje się w oparciu o dęblińskie placówki 

oświatowe kolejną edycję akcji „Sprzątanie Świata”.  

 

Przystąpiono do głosowania informacji.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” informacją było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła informację o realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska na terenie 

Miasta Dęblin w 2009 r. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 9. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Henryk Wiejak: 
− wnioskował o uczestniczenie w trakcie obrad sesji radcy prawnego; 

− poinformował, że jest bardzo zdegustowany artykułem w gazecie "Twój Głos" w którym sesję 
Rady porównano do cyrku, czy kabaretu. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Żdżary - Jerzy Sobiech: 
− poinformował, że przy części chodnika z lewej strony ulicy Kockiej poprawiane są wjazdy, ale 

w dalszej części chodnik jest bardzo zniszczony przez maszyny, które między innymi 

rozładowywały krawężniki; obecnie nikt nie chce się przyznać do zniszczenia; zapytał, czy 

chodnik będzie poprawiony, czy tak zostanie; 

− poinformował, że ścieżka rowerowa do cmentarza parafialnego jest bardzo zarośnięta i zapytał 

do kogo ma kierować pisma w tej sprawie. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Irena - Witold Łubik: 
− poinformował, że od ulicy Warszawskiej (skrzyżowanie ulic Warszawskiej i 1 Maja) brak jest 

wjazdu do posesji Pani Jagiełłowej i jego, natomiast od strony ulicy Składowej jest chodnik 

niedokończony i również nie ma wjazdu na jego posesję;  
− prosił o namalowanie znaków poziomych oznaczających ścieżkę rowerową na ulicy 

Składowej. 

 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Jagiellońska - Danuta Krajewska: 
▪ wnioskowała o: 

− staranne wykoszenie placu zabaw na osiedlu Jagiellońska; 

− systematyczne opróżnianie koszy na placu zabaw i przy boisku; 

− usunięcie albo poprawienie tablicy ogłoszeniowej, która jest ustawiona przy wjeździe na 

osiedle Jagiellońska (tablica jest zniszczona a pod nią ciągle zalegają papiery i inne śmiecie).  

  

 Ad. pkt 10. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� dla radnego Adama Cenkla: 

− wykonanie prac melioracyjnych na rzece Irence - były wystąpienia do Rejonowego Zarządu 

Spółek Wodnych; miały być zarezerwowane środki na ten cel, ale do tej pory nic się dzieje - 

będzie ponowne wystąpienie. 

− uszkodzone barierki mostków - będzie zgłoszenie do zarządcy drogi. 

− naprawa ulicy Lipowej i wcinki w asfalt ulicy Stawskiej - był osobisty i pisemny przekaz 

dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych o tych sprawach - ale jeśli chodzi o efekt, jest z 

tym różnie - najczęściej efektu nie ma. 

− sprawa kortów, ich użytkowania i wyboru prezesa - dwukrotnie występowano do prezesa 

Klubu "Czarnych" (w m. kwietniu i lipcu) - w lipcu została przesłana odpowiedź, że korty są 
czynne od miesiąca czerwca codziennie. Miasto nie ma formalnego nadzoru nad Klubem, 

nie może zarządzić wyborów - zasadnym więc wydaje się wniosek o zaproszenie prezesa na 

sesję Rady Miasta; 

− niewidoczny znak drogowy - będzie wykonany przegląd znaków w całym mieście. 

� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 
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− malowanie sprayem - niestety, aktywność takiego malowania przez wandali wzrosła - 

Burmistrz jest zdania, że patrole policji powinny być, ale oprócz tego trzeba będzie rozwijać 
sieć monitoringu; w ramach programu informatycznego jest instalacja kamer w 

newralgicznych punktach miasta, między innymi w rejonie targowiska przy ul. 15 

PPWilków; 

− sprzątanie ulicy Towarowej - oprócz pism, był ten temat często poruszany w rozmowach ze 

starostą; obecnie będzie kolejne wystąpienie. 

▪ dla radnego Henryka Brożyny: 

− przegląd znaków drogowych - taki przegląd był wykonany na początku roku, obecnie będzie 

powtórzony; 

− przewrócony znak drogowy - znaki są wkopywane w miarę zgłoszeń i przeglądów, ale jest 

prośba o zgłaszanie takich spraw bezpośrednio do pracownika wydziału, wówczas będzie 

szybsza ich naprawa.  

− oznakowanie ścieżki rowerowej - będzie wystąpienie w tej sprawie i odpowiednie 

oznakowanie zostanie wykonane; 

− wyczyszczenie jezdni przy krawężnikach w ulicy Rogowskiego - w przyszłym tygodniu 

pracownicy wykonają tą pracę; 
− koperta dla busa pocztowego przy punkcie pocztowym na osiedlu Lotnisko - koperta 

zostanie wymalowana, wykonany zostanie również chodnik przed pocztą; 
− reklamy na płocie u pana Lesisza - zostało wysłane wystąpienie o usunięcie reklam; 

− budowa boiska na osiedlu Lotnisko za przedszkolem - jest zapewnienie przedstawiciela 

firmy Wodrol, że niebawem przystąpią do realizacji budowy boiska; 

▪ dla radnego Henryka Wiejaka: 

− włączenie ulicy Bajana do ulicy Wiślanej - na ulicę Bajana jest wjazd poprzez zjazdy, a nie 

skrzyżowanie, natomiast dokumentacja techniczna (zgodna planem zagospodarowania 

przestrzennego) nie przewiduje wyjazdu z ulicy Bajana w ulicę Wiślaną; przy 

opracowywaniu planu były takie wnioski, ale Zarząd Dróg Wojewódzkich zaopiniował je 

negatywnie ze względu na bezpieczeństwo; 

− inwestycja przy ul. Kockiej - teren i inwestycja są prywatne i na dzień dzisiejszy brak jest 

informacji o zamiarach inwestora; 

▪ dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− utwardzenie drogi polnej łączącej ulicę Kowalskiego i Krasickiego - Burmistrz 

poinformował, że w obecnym roku żadne większe prace nie będą wykonywane; 

▪ dla radnego Romana Anyszkiewicza: 

− uporządkować plac przy ulicy Żabiej - zadanie zostanie wykonane przez pracowników 

interwencyjnych; 

− łamanie przepisów drogowych przy wiadukcie i próg zwalniający - sprawa ta jest znana, 

natomiast nie wchodzi w grę budowa progu, ponieważ ma on na celu zwolnienie ruchu a nie 

jego blokowanie - sprawą powinna zając się policja; 

▪ dla radnego Henryka Wiejaka: 

− uczestnictwo w sesji radcy prawnego - Burmistrz jest zdania, że nie ma potrzeby, aby radca 

prawny siedział kilka godzin na sesji, natomiast, jeśli będzie potrzebny, będzie do 

dyspozycji; 

▪ dla Przewodniczącego Jerzego Sobiecha: 

− zniszczenie chodnika przy ul. Kockiej - pismo w tej sprawie zostanie wręczone 

przedstawicielom GDDKiA i jeżeli zniszczenia są spowodowane inwestycją wykonywaną 
na drodze 48, będzie rozmowa o naprawie; jednocześnie Burmistrz prosił o złożenie 

wniosku na piśmie; 
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− uporządkowanie ścieżki do cmentarza parafialnego - zgłoszenia w tej sprawie do GDDKiA 

już były, ale zgłoszenie zostanie wysłane jeszcze raz, chociaż Generalna Dyrekcja tłumaczy 

się, że mają obcięty budżet i koszenia poboczy na drogach krajowych będą odbywać się 
dwukrotnie a nie pięciokrotnie, jak do tej pory;  

▪ dla przewodniczącego Zarządu Osiedla Irena - Witolda Łubika: 

− brak wjazdu z ulicy Warszawskiej - sytuacja jest znana - ale musimy przyjmować również 
logiczne wyjaśnienia projektanta i inwestora - że z godnie z przepisami nie da się w tamtym 

miejscu zlokalizować zjazdu, ponieważ zjazdu do nieruchomości pani Jagieło nigdy nie 

było; krawężnik był obniżony, ponieważ w tym miejscu było przejście dla pieszych; była 

wizja lokalna i ze strony miasta jest zobowiązanie, że będzie udostępniona służebność 
gruntowa od tyłu posesji przez teren szkoły; natomiast pan Łubik ma wyjazd z posesji od 

ulicy Składowej; trzeba również pamiętać, że miasto nie jest zarządcą drogi, tylko Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad i oni podejmują ostateczną decyzję w każdej sprawie.  

▪ dla Przewodniczącej Zarzadu Osiedla - Danuty Krajewskiej: 

− opróżnianie koszy na placu zabaw i przy boisku - kosze opróżniane są systematycznie, być 
może jeden zdarzyło się przeoczyć; 

− poprawienie tablicy ogłoszeń - tablica zostanie poprawiona, ale może trzeba zastanowić się 
nad zmianą jej lokalizacji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie odpowiedzi na 

zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 
Ad. pkt 11. 
Zatwierdzenie protokołów XLVII, XLVIII i XLXIX sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółów uwagi ani wnioski, przystąpiono do ich zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołów z XLVII, XLVIII i XLXIX sesji było 13 radnych (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła protokóły. 

 

Ad. pkt 12. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady L sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  


